
Protokół Nr XXXVI/09
Sesji Rady Miejskiej w Kamiennej Górze

z dnia 27 maja 2009 r.
odbytej w sali witrażowej Urzędu Miasta

w Kamiennej Górze

Godzina rozpoczęcia Sesji 14.00, zakończenia 15.10

Obecnych na Sesji – 20 radnych (podczas rozpoczęcia Sesji - 18) - lista obecności stanowi zał. Nr 1 
do protokołu.

W Sesji uczestniczył Burmistrz Miasta – Pan Krzysztof Świątek
Obsługa radcowska –  Adwokat Andrzej Łebek

Ad. 1. Otwarcie Sesji

Sesję otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Małgorzata Krzyszkowska, 
która powitała Przewodniczącego Rady Powiatu Kamiennogórskiego Pana Dariusza Kurowskiego, 
zaproszonych gości, wszystkich obecnych, lokalne media oraz mieszkańców miasta.

Przewodnicząca RM  stwierdziła,  iż w Sesji uczestniczy 18 radnych (w momencie rozpoczęcia 
brak  Wiceprzewodniczącego  RM  A.  Mankiewicza  i  radnego  W.  Słowińskiego)  na
21 ustawowego składu Rady,  co stanowi quorum, przy którym Rada Miejska może obradować
i podejmować decyzje. 

Ad. 2. Wnioski dotyczące zmiany porządku obrad

Przewodnicząca RM przedstawiła proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie Sesji.
2. Wnioski dotyczące zmiany porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z XXXV Sesji Rady Miejskiej w Kamiennej Górze.

4. Wnioski i zapytania.
5. Informacja Burmistrza Miasta o pracy między Sesjami.
6. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej o pracy między Sesjami.
7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad wnoszenia, cofania i zbywani udziałów i akcji 

w spółkach prawa handlowego.
8. Podjęcie  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  zatwierdzenia  Lokalnego  Programu 

Rewitalizacji Gminy Miejskiej Kamienna Góra na lata 2008 – 2013.
9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Kamienna Góra na 2009 rok.
10. Podjęcie  uchwały zmieniającej  uchwałę w sprawie zaciągnięcia  pożyczek w WFOŚiGW 

oraz kredytów bankowych.

11. Sprawy różne.
12. Zamknięcie Sesji.

Nikt nie zgłosił wniosków do przedstawionego porządku obrad.



Ad. 3.   Przyjęcie protokołu z XXXV Sesji Rady Miejskiej w Kamiennej Górze  

Przewodnicząca  RM poinformowała,  iż  protokół  Nr  XXXV/09  z  Sesji  Rady  Miejskiej
w Kamiennej Górze z dnia 29 kwietnia 2009 r. był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej. 
Dodała, że nie zostały do niego wniesione uwagi ani zastrzeżenia i zapytała, czy w chwili obecnej 
ktoś chciałby takie zgłosić. Uwag ani zastrzeżeń nie zgłoszono.

Ad. 4. Wnioski i zapytania

Radna Zofia Kolat:

1. Pytanie,  kiedy  ogłoszony  zostanie  kolejny  przetarg  na  remont  ul.  Karola  Miarki
i przyległych? Zauważyła, że sezon sprzyjający pracom remontowym na naszym terenie jest 
bardzo krótki.

Radny Marek Białecki:

1. Pytanie,  czy  na  ul.  Spacerowej  przy  wyjeździe  z  parkingu  od  strony
ul. A. Mickiewicza można zrobić linię przerywaną, która umożliwi bezpośredni dojazd do 
przychodni Eskulap? W chwili obecnej, aby to uczynić, należy okrążyć całe miasto.

2. Prośba  o  wyegzekwowanie  od  Prezesa  TBS  remontu  drogi  wewnętrznej  prowadzącej
z ul. Spacerowej do przychodni Eskulap.

3. Prośba o wycięcie torów przy ul. Bohaterów Getta.

Radny Zbigniew Nagórny:

1. Pytanie, kiedy nastąpi wybór nowego prezesa Klubu Sportowego Olimpia?
2. Prośba o oczyszczenie rowu przy ul. Towarowej, z którego unosi się fetor.
3. Pytanie  o warunki  umowy z firmą łatającą drogi,  a  dokładnie,  czy były w niej  zawarte 

konsekwencje złego wykonania prac?

Radny Ryszard Ostrowski:

1. Pytanie  o dalszy los budynku byłego RUCHU, który w chwili  obecnej  psuje  wizerunek 
tamtejszej okolicy?

2. Prośba o załatanie dziury w drodze przy ul. Cichej oraz spowodowanie regularnych kontroli 
studzienek przez ich właścicieli, czyli TP SA.

3. Prośba o zmianę ogrodzenia Stadionu przy ul. J. Słowackiego.

Ad. 5. Informacja Burmistrza Miasta o pracy między Sesjami.

BM przedstawił informację o pracy między Sesjami, która stanowi zał. Nr 2 do protokołu.

Na salę obrad przybył Wiceprzewodniczący RM A. Mankiewicz.



Ponadto BM odpowiedział na pytania radnych, tj.:

Radnej Z. Kolat:

1. W dniu  dzisiejszym został  unieważniony przetarg –  jedna firma  złożyła  ofertę  powyżej 
oczekiwanej  wartości,  a  oferta  drugiej  firmy  posiadała  błędy  formalno  –  prawne. 
Niezwłocznie  po  dochowaniu  wszystkich  ustawowych  terminów  i  procedur  zostanie 
ogłoszony kolejny przetarg.

Radnemu M. Białeckiemu:

2. Jest to droga wewnętrzna, my możemy jedynie prosić i monitować, co też czynimy.
3. Temat zapisany.

Radnemu Z. Nagórnemu:

1. Jest  to  klub,  który  rządzi  się  swoimi  prawami,  niemniej  jest  w  stałym  kontakcie
z  działaczami  klubu.  Chciałby,  aby  po  zakończeniu  sezonu  odbyło  się  zgromadzenie, 
podczas którego wybrany zostanie nowy prezes, a być może i nowy zarząd. W przyszłym 
tygodniu  ma  umówione również  spotkanie  z  potencjalnym kandydatem na prezesa.  BM 
dodał, iż ogłosił nabór do szkoły sportowej przy SP Nr 2.

2. Temat rowu zapisany. 
3. Wstępnie  została  zanegowana  umowa  z  wykonawcą.  Dodał,  iż  firma  z  umowy  się 

wywiązuje, chodzi jedynie o jakość wykonywanych prac.

Radnemu R. Ostrowskiemu:

1. Jest to prywatna własność. Obecnie zwróciliśmy się z prośbą do Nadzoru Budowlanego,
aby pomógł nam coś zrobić w sprawie fatalnego wyglądu budynku.

2. Temat zapisany.
3. Podjęte  zostały  działania  w  tym  kierunku  i  stopniowo  będziemy  chcieli  wymienić 

ogrodzenie.

Na salę obrad przybył radny W. Słowiński.

Przewodniczący  Rady  Powiatu  odpowiedział  radnemu  M.  Białeckiemu  na  pierwsze  zadane 
pytanie, tj. umiejscowienie znaków na jezdni wykonane jest zgodnie z przepisami prawa o ruchu 
drogowym oraz ze względu na dobro korzystających.

Ad. 6. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej o pracy między Sesjami.

Wiceprzewodniczący RM Andrzej Jasiński przestawił informację o pracy między Sesjami, która 
stanowi zał. Nr 3 do protokołu.

Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad wnoszenia, cofania i zbywani udziałów
i akcji w spółkach prawa handlowego.

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Miasta Pan Arkadiusz Wileński – zał. Nr 4 do protokołu.

Radna  B.  Krawiec złożyła  wniosek  o  wprowadzenie  w  §  3  projektu  dalszej  części  zdania,
tj. „oraz pozytywną opinią Rady Miejskiej wyrażoną w formie uchwały”.



Mecenas  A.  Łebek wyjaśnił,  iż  po  wprowadzeniu  takiego  zapisu  powstanie  sprzeczność 
wewnętrzna, gdyż z jednej strony rada upoważnia BM, a z drugiej i tak chce zobowiązać go do 
tego,  aby prosił  radę  o  zgodę.  Niejednokrotnie  Wojewoda podkreślał,  że  ograniczanie  BM jest 
bezprawne, a wprowadzenie takiego zapisu tym właśnie będzie.
Radny  J.  Gorczyca  dodał,  że  jeśli  wprowadzony zostanie  ten  zapis  to  prawdopodobnie  i  tak 
zostanie on uchylony przez nadzór Wojewody, a przecież w  § 9 jest mowa o tym, że BM o każdym 
podjętym działaniu informuje RM na najbliższej Sesji.

Przewodnicząca RM zapytała radną B. Krawiec, czy jej wniosek jest wnioskiem formalnym?

Radna  B.  Krawiec wycofała  wniosek  dodając,  iż  każdy  wyrazi  swoje  zdanie  w  głosowaniu 
pierwotnego projektu uchwały.

W związku  z  tym,  iż  nie  było  więcej  wniosków  ani  zapytań  Przewodnicząca  RM  zarządziła 
głosowanie,  w  wyniku  którego  Rada  Miejska  w  Kamiennej  Górze  przy  19  głosach  „za”,
0 „przeciw” i 1 „wstrzymującym się” podjęła  Uchwałę Nr XXXVI/240/09 w sprawie określenia 
zasad wnoszenia, cofania i zbywani udziałów i akcji w spółkach prawa handlowego.

Ad. 8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zatwierdzenia Lokalnego Programu 
Rewitalizacji Gminy Miejskiej Kamienna Góra na lata 2008 – 2013.

Projekt  uchwały  przedstawił  Kierownik  Wydziału  Zamówień,  Inwestycji  i  Funduszy 
Zewnętrznych Pan Dariusz Adamczyk – zał. Nr 5 do protokołu.

Nikt z radnych nie wniósł  zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały,  w związku
z czym Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie.

Przewodnicząca RM stwierdziła,  iż  w wyniku  głosowania  Rada  Miejska  w Kamiennej  Górze 
jednogłośnie, tj. przy 20 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr XXXVI/241/09  zmieniającą uchwałę
w sprawie zatwierdzenia Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy Miejskiej Kamienna Góra na 
lata 2008 – 2013.

Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Kamienna Góra na 2009 rok.

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Pani Iwona Pazgan – zał. Nr 6 do protokołu.

Radny J. Gorczyca zauważył, iż projekt nie zakłada zmniejszenia deficytu, a inwestycję w kolejne 
zadania,  wobec  czego  wyraził  aprobatę.  Zapytał  również,  czy  jeśli  w  przyszłości  pojawi  się 
podobna sytuacja to pójdziemy w kierunku zmniejszania deficytu,  czy będziemy tak jak w tym 
przypadku  realizowali  nowe  inwestycje?  Przypomniał  ponadto,  iż  naprawy wymaga  ok.  40  m 
chodnika przy ul. F. Chopina.

BM odpowiedział, iż chodnik wymaga niewątpliwie naprawy i może uda się to zrobić nawet w tym 
roku. Z realizacją nowych inwestycji nie będziemy przesadzali i jeśli pojawią się takie możliwości 
to będziemy chcieli zmniejszać również deficyt.

W związku  z  tym,  iż  nie  było  więcej  zapytań  ani  wniosków  Przewodnicząca  RM  zarządziła 
głosowanie, w wyniku którego Rada Miejska w Kamiennej Górze jednogłośnie, tj. przy 20 głosach 
„za” podjęła Uchwałę Nr XXXVI/242/09 w sprawie zmian w budżecie miasta Kamienna Góra na 
2009 rok.



Ad.  10.  Podjęcie  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  zaciągnięcia  pożyczek
w WFOŚiGW oraz kredytów bankowych.

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Pani Iwona Pazgan – zał. Nr 7 do protokołu.

Nikt z radnych nie wniósł  zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały,  w związku
z czym Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie.

Przewodnicząca RM stwierdziła,  iż  w wyniku  głosowania  Rada  Miejska  w Kamiennej  Górze 
jednogłośnie, tj. przy 20 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr XXXVI/243/09  zmieniającą uchwałę
w sprawie zaciągnięcia pożyczek w WFOŚiGW oraz kredytów bankowych.

Ad. 11. Sprawy różne

Wiceprzewodniczący RM A. Jasiński poprosił BM o rozważenie możliwości zmniejszenia opłaty 
wstępu na krytą pływalnię dzieci i młodzieży w okresie wakacji.

Radny J. Gorczyca odniósł się do zapytania radnego M. Białeckiego i wyraził zdanie, że istnieje 
możliwość, aby na ul. Spacerowej była przerywana linia, która umożliwi przejazd z parkingu od 
strony ul. A. Mickiewicza do Przychodni Eskulap. Poprosił BM o rozpoznanie tematu.

Przewodnicząca RM poinformowała, że wpłynął wniosek od radnego R. Ostrowskiego – zał. Nr 8 
do  protokołu o udzielenie głosu kandydatowi z  Kamiennej  Góry do Parlamentu Europejskiego. 
Zauważyła, że Sesja RM nie jest do tego miejscem i nie wyraziła zgody na zabranie głosu przez 
kandydata do PE.

Radny R.  Ostrowski, w związku  z  dochodzącymi  do  niego częstymi  pytaniami  mieszkańców 
miasta, wyjaśnił, iż działania Rady Miejskiej odpowiadają działaniom Sejmu RP, a działania BM – 
władzy rządzącej.

Ad. 12. Zamknięcie Sesji

Po wyczerpaniu  porządku obrad  Przewodnicząca  Rady zamknęła  XXXV Sesję  Rady Miejskiej
w Kamiennej Górze w dniu 29 kwietnia 2009 r.

Protokołowała:
Katarzyna Poręba-Plasło Przewodnicząca Rady
         /-/ Małgorzata Krzyszkowska


